
 

Betreft: maatregelen gehele Hollandbaan n.a.v. de reconstructie Boerendijk 

 

Zeer geacht college van burgemeester en wethouders van Woerden, zeer geachte raadsleden, 

 

Hierbij wil ik u wijzen op het raadsbesluit dat gekoppeld is aan de reconstructie van de 

Boerendijk, in de motie van 15 oktober 2020 is opgemaakt: 

“De gemeenteraad op 28 april 2015 een raadsbesluit (15R.00285) heeft aangenomen …… om 

geluidswerende maatregelen te treffen op de Hoge Rijndijk en Hollandbaan om geluidsoverlast tegen 

te gaan die optreden na de laatste aanpassing;” 

“Verzoekt het college: Zorg te dragen dat het raadsbesluit van 28 april 2015 ten volle uitgevoerd gaat 

worden, met name het herstellen van het op de Hollandbaan verwijderde groen en het uitvoeren van 

geluidswerende maatregelen op zowel Hollandbaan als Hoge Rijndijk.” 

Conclusie en voortgang 

De Hollandbaan heeft door dit raadsbesluit een aparte status gekregen, maatregelen zoals 

een geluidsscherm en fluisterasfalt zijn te verantwoorden.  

In september jl. werden de bewoners  via de Woerdense Courant gevraagd schriftelijk mee te denken 

over de brug. Uit deze opmerkingen werd door de raad veel meegenomen, zoals het herstellen van 

het op de Hollandbaan verwijderde groen. Dit groen was langs de hele Hollandbaan een 10 meter 

brede bosschage van minstens 1 meter hoog op een 40 cm hogere grondlaag (zie foto).  Dit had een 

effectieve geluiddempende werking voor de erachter liggende woningen. (Met dit groen zijn we ook 

een belangrijke biotoop en faunapassage kwijtgeraakt). 

 

 

          Foto hierboven: Situatie tot 2019 

Tijdens het overleg Bewoners Hollandbaan van 15 juni jl. werd door de externe deskundige prima 

voorstellen gedaan voor de Hollandbaan: een laag geluidsscherm  direct naast de rijbaan met een 



 

geluidsreductie van 10 dB! Het voorgestelde geluidsscherm zal de sociale veiligheid niet 

belemmeren, de verwijderde bosschages waren namelijk altijd ook zo hoog.  Maar laat dit 

voorgestelde geluidsscherm wel gelden voor de gehele Hollandbaan. 

 

          Foto hierboven: situatie nu, met rechts wilde bloemen en links alleen maar een saaie grasstrook 

De tuinen hier in Waal- / Amsteloord hebben vaak alleen maar een achterpoort die nu via het 

gras/fietspad zomaar op de Hollandbaan uitkomen. De veiligheid is enorm geholpen als kinderen en 

huisdieren niet zomaar die drukke Hollandbaan op kunnen. (Ik zie nu zelfs geregeld mensen de 

Hollandbaan oversteken.) 

Een laag geluidsscherm met daarachter weer de groene bosschages zal de biodiversiteit een enorme 

boost geven. Bedenk ook in deze tijden van ongeëvenaarde klimaatverandering, aan extra opvang 

van regenwater bij noodweer doordat volgroeide bosschages veel water vasthouden. Denk ook aan 

het tegengaan van opwarming in de stad.  

De faunapassage voor egels, hagedissen, padden, kikkers en hermelijnen, groenlingen, heggemussen 

en roodborstjes vanaf het Linschoterbos naar Molenvliet-West ter hoogte van Waaloord/Amsteloord 

moet echt worden hersteld (zie de genoemde motie). In de nu saaie grasstrook kunnen de wilde 

bloemen gezaaid worden om de biodiversiteit te verhogen. Een laag geluidsscherm, extra grond met 

daarop de weer de bosschages als faunapassage, (dan uiteraard het fietspad), dan achter 

Waaloord een strook wilde bloemen….      dat  is:     WIN - WIN - WIN   (  =  3 x WIN) 

                                                                                        

Met vriendelijke groeten,  

 -- mede namens de bewoners van Waaloord en Amsteloord -- 

P.S.: 

· Geluidsoverlast  is helaas door de corona explosief gegroeid. Een enkeling misbruikt zelfs dit 

eerste stuk Hollandbaan vanaf de Gamma tot de fietstunnel om er een TT-baan van te 

maken. De algehele situatie lokt overigens racen met vol gas uit.  

· In 2004 heeft de toenmalige verkeerskundige van de gemeente Woerden   

mij al gewezen op de mogelijkheid van het aanvragen van fluiterasfalt als de Boerendijk 

autoluw wordt en de Westelijke Rondweg niet tot stand komt. Fluisterasfalt, altijd goed. 


